

Signed Document

via <https://min.ebox.nu>



Protokoll STYM 16 12-12-2024

Signed text:

Jag har läst och förstår innehållet i PDF-filen (1) och samtycker och godkänner allt som avtalas däri, som om jag skrivit under en fysisk utskrift av PDF-filen (1):

(1) Avser PDF-fil enligt följande

Namn: Protokoll.pdf

Storlek: 159272 byte

Hashvärde SHA256:

202781203aa6a51fb45ae8af83ae461bbda46272b48d6105c9d782e863bc9fa1

The original file and all signatures are attached to this PDF.

To open the attachments, a dedicated PDF reader may be required.

Signed By 3:

DAVID MAGNUS SÖDERSTRÖM

Signed with BankID 2025-01-07 11:30 Ref: 01944051-2a28-794a-bee4-09929bb3c087

Karl David Oscar Thulstrup Fernsund

Signed with BankID 2025-01-06 12:20 Ref: 01943b58-9d01-7c38-bf90-d0e3261af542

Henry Lars Gustav Siggelin

Signed with BankID 2025-01-06 12:13 Ref: 01943b51-db5e-7020-b835-a69af34c4ce7



Protokoll

Mötets art: STYM16
Datum: Torsdag 12 december 2024
Tid: 17:28
Plats: V34
Närvarande:
David Söderström, Ordförande
Carl Nesterud, Vice Ordförande
Ludvig Herneklint, Kassör
Henry Siggelin, Koordinator
Niklas Westberg, StudSA
Melinda Glöd, AktA
Oscar Thulstrup Fernsund, FestA
Oliver Rehn, HusA
Axel Stens, NärA



1. Mötets öppnande

- 1.1. Mötet öppnades 17:28 av Ordförande .

2. Formalia

- 2.1. Val av mötesordförande
David Söderström kandiderar.

Styrelsen beslutade

att välja David Söderström till mötesordförande.

- 2.2. Val av justerare, tillika rösträknare
Oscar Thulstrup Fernsund nominerar Oliver Rehn. Oliver Rehn godtar ej.
David Söderström nominerar Oscar Thulstrup Fernsund. Oscar Thulstrup Fernsund godtar.

Styrelsen beslutade

att välja Oscar Thulstrup Fernsund till justerare, tillika rösträknare

- 2.3. Adjungeringar
Inga adjungeringar.

- 2.4. Fastställande av föredragningslista

Styrelsen beslutade

att fastställa föredragningslistan enligt kallelsen.

3. Punkter

- 3.1. Förra mötets protokoll
Förra mötet tillsatte styrelsen en Jubileumsgeneral, diskuterade hanteringen av sektionens soprums-kort och godkände en äskning för KUF.
Dessutom gick styrelsen igenom SMART, både det som varit och det som komma skall samt vad de lärt sig och kommer driva på sektionen.

- 3.2. Äskning Grafiknämnden
Grafiknämnden har äskat om 1350 kr för inköp av 50 märken.
Styrelsen anser att 50 märken är en rimlig summa.

Styrelsen beslutade

att bifalla Grafiknämndens äskning om 1350 kr med förbehållet att märket ska avbilda nämndens logotyp eller av firmatecknare godkänd design.

- 3.3. KLiRR 2.0
KLiRR är en någorlunda ny nämnd och har problem med lågt söktryck.
KLiRR har kassören som ordförande, om det ska fortsätta så eller om strukturen ska göras om diskuteras.
Kassör Ludvig Herneklint informerar mötet om vad han har lärt sig om motsvarande nämnder på andra sektioner på SMART.
En möjlighet är att ge KLiRR ett större ansvar att sköta sektionens ekonomi. Hade kanske kunnat intresera de som drivs av egenföretagande eller är intreserad i sådana frågor.
Hade däremot också krävt att sökande har större kunskap om ekonomi och ekonomiska frågor än vad de behöver i dagsläget.



David Söderström ajournerar mötet kl 17:43.

Mötet försätter diskutera punkten utan David.

Kan kamrer vara en förtroende vald post, och hur hade det påverkat kassörens roll?

Hur skulle det se ut att göra kamreren till nämndordförande medan kassören är ekonomiskt ansvarig? Likt hur studienämnden är delad i SNO och PAS.

David Söderström återupptar mötet kl 17:56.

Mötet är överens om att kamreren måste bli en förtroende vald post för att kunna vara nämndordförande och ta det extra ansvaret.

Ludvig tar fram ett förslag och presenterar det för styrelsen på ett kommande möte.

3.4. Uppdatering av policydokument

David Söderström yrkar på

att bordlägga punkten till nästa möte.

Styrelsen beslutade

att bordlägga punkten till nästa möte.

3.5. PG bokföring

Projektgruppen för bokföring vill ha 500 kr för inköp av fika som en motivation och uppskattning för deras arbete.

Melinda Glöd yrkar på

att projektgruppen för bokföring ska få 500 kr för projektgruppens syfte.

Styrelsen beslutade

att bifalla yrkandet.

3.6. Diskussion om vice StudSA

StudSA Niklas Westberg är inte närvarande.

Melinda Glöd yrkar på

att bordlägga punkten

Melinda Glöd drar tillbaka sitt yrkande.

Punkten tas upp igen när Niklas Westberg har ett förslag att lägga fram.

3.7. Reflektion sektionsmöte

Maten lagades av Fysiks klubbmästeri, mötet anser att det var en success och ser positivt på framtida samarbeten.

Hur Maskin lättast ska betala för maten diskuteras.

Varför vice är mötets ordförande diskuteras, är det olämpligt att ordförande agerar mötesordförande?

4. Övriga frågor

5. Mötets avslutande

5.1. Mötet avslutades 18:41.